
 Bestyrelsesmøde den 12. oktober 2023 
  

Fremmødte Kristian, Benne, Pia, Henning, Helle 

  

Velkomst af Kristian 

  

Opsamling på tidligere opgaver i bestyrelsen. 

  

Ny hjemmesiden online. Helle fat I Niels for en dialog om at skifte hjemmesiden ud. 

  

Skiltning tilladelse givet. Henning laver forslag til hvad der kan stå på skiltet. 

  

Vedtægtsændringer godkendt. Der er ikke ændret noget i vedtægterne, der er omformuleret og fjernet 

informationer der ikke er relevante længere. De ændrede vedtægter informeres der om på næste 

Generalforsamling. Tak til Pia for det kæmpe store arbejde med at få vedtægterne godkendt hos kommunen. 

  

Vedr. lillesøvej. Der bliver lavet et brev om hvad grundejerforeningen forventer af bygherre. 

  

Evaluering arbejdsdagen. Vi fastholder det nye tidspunkt på dagen, men tilbage til den dato der tidligere har været 

brugt først i september. 

  

Er der behov for en vejhøvl - Niels Voldby, der er en del af det uofficielle vejteam, mener ikke det vil gøre noget 

godt for vejene at få en tur med høvlen lige nu da vejene er så hårde og gode som de er. Åge bakker op om den 

holdning. Der bliver gået en tur i uge 45 og vurderet om der er problemer nogle steder og så vil de køre en ekstra 

tur med ”vejteamet”. – Helle afventer info fra Vejteamet. 

  

Borde og bænke ved søen - indkøbes / Bestyrelsen finder et godt sæt, der kan holde i mange år. Vi snakker om at 

der laves et bålsted sammen med borde og bænke sættet. 

  

Hæk problem af grusvejen op til 50B - Har løst sig selv, grundejere har været ude og klippe hæk. 
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